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Poznań, 10 stycznia 2023

Zapytanie

w sprawie szpitala im. Franciszka Raszei w Poznaniu

Zwracam się z prośbą o informacje w poniższych kwes+ach:

1. Czy to prawa, że ilość porodów przyjmowanych w szpitalu im. Raszei wzrosła w porównaniu

roku 2021 z 2022?

2. Czy to prawda, że dano wypowiedzenie lub nie przedłużono umowy 10 osobom pracującym

na pododdziale patologii ciąży?

3. Czy to prawda, że pion ginekologii, położnictwa i patologii ciąży dysponuje 64 łóżkami (31 %

łóżek szpitalnych) a leczył  od stycznia do października w 2022 roku 5215 pacjentek (czyli

42,5%  wszystkich  pacjentów);  pozostałe  oddziały  140  łóżek  (69%  łóżek)  czyli  ok  57,5  %

wszystkich pacjentów? Czyli można uznać, że sam pion ginekologii, położnictwa i patologii

ciąży  jest  pionem  wiodącym.  Czy  Szpital  nie  boi  się  utraty  renomy  jakości  najprężniej

działającego  pionu?  W jaki  sposób  Szpital  chce  zapewnić  taką  samą  jakość  obsługi  przy

zmniejszonej ilości łóżek szpitalnych?

Łączę wyrazy szacunku,
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